
Protokół 47/2023 
z posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 15 czerwca 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Analiza  stanu gospodarki  odpadami  w zakresie  odbioru odpadów komunalnych od

właścicieli nieruchomości za rok 2022.
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.  3  ANALIZA  STANU  GOSPODARKI  ODPADAMI  W ZAKRESIE ODBIORU
ODPADÓW  KOMUNALNYCH  OD  WŁAŚCICIELI  NIERUCHOMOŚCI  ZA  ROK
2022 -  pismo Zastępcy  Prezydenta  Miasta  Jadwigi  Zienkiewicz  z  dnia  29  maja  2023  r.
Nr GOS.0012.2.2023.VIII,

Pani Jadwiga Zienkiewicz, Zastępca Prezydenta przedstawiła przedłożony materiał.

Radny Ignacy Bochenek:
- zapytał czy LPGK ma problemy z odbiorem odpadów i ustawieniem pojemników,
- zapytał czy przeprowadzona została morfologia odpadów, 
- poprosił o odniesienie się do pisma Pana Urbaniaka na temat nieprawidłowości w spółce.

Podziękował również za zmianę godzin otwarcia PSZOK-u, o którą wnioskowała Komisja
Gospodarki.

Pan Przemysław Rogowski, Dyrektor Wydziału Środowiska i  Gospodarowania Odpadami,
odpowiedział, że Spółka nie ma problemów z dojazdem i odbiorem odpadów. Wyjątkiem są
miejsca gdzie odbywają się remonty – wtedy wdrażane są inne rozwiązania umożliwiające
odbiór.  Jeżeli  zdarzają  się  jakieś  problemy to  leżą  one  po  stronie  zarządców,  którzy  nie
dostosowują się do obowiązujących przepisów.
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Odnośnie  morfologii  odpadów  odpowiedział,  że  do  zarządców  nieruchomości  wysłane
zostało pismo z prośbą o analizę zapotrzebowania na pojemniki i wystąpienie o ewentualne
zmiany w ilości pojemników przeznaczonych na konkretne frakcje o ile potrzebują ich więcej
lub mniej.

Odnosząc  się  do  pisma  pana  Urbaniaka  Pani  Jadwiga  Zienkiewicz,  Zastępca  Prezydenta
Miasta, odpowiedziała, że wysłano do Spółki pismo z prośbą o odniesienie się do stawianych
zarzutów. Dodała, że Urząd Miasta przeprowadza audyty i otrzymuje od Spółki sprawozdania
finansowe i nie wykryto żadnych uchybień.

Pan Przemysław Rogowski powiedział, że ewentualna kontrola leży w kompetencjach WIOŚ,
a nie gminy. Natomiast kierownictwo składowiska zapewniło, że żadne normy składowania
nie zostały przekroczone i przedstawione zarzuty są bezpodstawne. 

Radni nie mieli więcej pytań.

Komisja  przyjęła  materiał  nt.  Analiza  stanu  gospodarki  odpadami  w  zakresie  odbioru
odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  za  rok  2022  do  akceptującej
wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

• Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 rok (druk LVI/1)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Komisja przyjęła Ocenę do akceptującej wiadomości.

• Zarządzenie  Nr  268/PM/2023  Prezydenta  Miasta  Legnicy  w  sprawie  przekazania
sprawozdania finansowego miasta Legnicy za rok 2022 (druk LVIII/1)

Zarządzenie otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do Zarządzenia.

Komisja przyjęła Zarządzenie do akceptującej wiadomości.

• Raport o stanie miasta za rok 2022 (druk LVIII/2)

Raport otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do Raportu.

Komisja przyjęła Raport do akceptującej wiadomości.

• Raport z działalności Prezydenta Miasta za 2022 rok (druk LVIII/3)

Raport otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do Raportu.

Komisja przyjęła Raport do akceptującej wiadomości.
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• Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym
Zasobem Miasta Legnicy na lata 2021-2025 (za rok 2022) (druk LVIII/4)

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. Przewodniczący zapytał o uwagi do Sprawozdania.

Radna Grażyna Pichla zapytała czy myślano o przerobieniu pustych lokali użytkowych na
lokale mieszkalne.

Pan Janusz Hawryluk, dyrektor Zarządu Gospodarki Mieszkaniowej  odpowiedział, że stan
techniczny  budynków  oraz  nakłady  finansowe  nie  pozwalają  na  takie  przekształcenie.
Przepisy prawne utrudniają  zmianę przeznaczenia lokalu,  ponieważ muszą spełniać szereg
norm, które są trudne do spełnienia, również ze względu na konserwatora zabytków.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  jak  można  rozwiązać  problem  deficytu  w  budżecie
remontowym.

Pan Janusz Hawryluk odpowiedział, że najlepszym rozwiązaniem jest zastępowanie starego
budownictwa nowym. Remonty starych mieszkań są bowiem droższe niż budowa nowego
bloku.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Sprawozdanie z działalności Wydziału Promocji za 2022 r. (druk LVIII/5)

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do Sprawozdania.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

•  Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 1/LVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  3,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  żądania  zwrotu
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży przez Gminę Legnica lokalu mieszkalnego (druk
2/LVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.
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Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy
sprzedaży przez Gminę Legnica lokalu mieszkalnego.

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Legnicy wotum zaufania
(druk 3/LVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Legnicy wotum zaufania.

• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego
miasta Legnicy wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Legnicy za rok
2022 (druk 4/LVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Legnicy wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Legnicy za rok 2022.

• Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium Prezydentowi  Miasta  Legnicy
(druk 5/LVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Legnicy.

• Projekt  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  Nr  2  w  Legnicy
poprzez likwidację oddziału przedszkolnego (druk 6/LVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 2 w Legnicy poprzez likwidację oddziału
przedszkolnego.

• Projekt  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  Nr  4  im.
Włodzimierza  Puchalskiego  w  Legnicy  poprzez  likwidację  oddziału  przedszkolnego
(druk 7/LVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Włodzimierza Puchalskiego w Legnicy
poprzez likwidację oddziału przedszkolnego.

•  Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 8/LVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  3,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

•  Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 9/LVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

AD. 6 KORESPONDENCJA

Brak korespondencji.

AD. 6 SPRAWY RÓŻNE

Brak spraw różnych.
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Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Gospodarki                     

Jan Szynalski                         
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